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Junta  

Dia:  8/2/2023 

 

Hora: 21 h 

 

Assistents:  

6 mares de CS 

Junta: Albert, Carla, Jaume, Juan i Xalesta 

 

Ordre del dia: 

Famílies de CS i junta 

1. Espai de migdia a Cicle Superior 

Junta 

2. ECA 

3. Tresoreria 

4. Funcions 

5. Sol·licitud préstec neveres 

6. Assetjament escolar 

7. Xerrades temes pedagògics 

 

 

Desenvolupament de la sessió 

1. Espai de menjador Cicle Superior 

Un grup de mares de Cicle Superior exposen queixes amb relació a diversos aspectes de l’espai 

de migdia.  

En primer lloc expressen que, en general, les famílies de 6è estan molt contentes amb la qualitat 

del menjar, creuen que és una opinió general. Només hi ha la queixa d’una família en aquest 

sentit. , 

En canvi, exposen que hi ha un descontent general entre les famílies de 6è i algunes de 5è amb 

la quantitat del menjar, que creuen que és insuficient. En un grup de xat de 6è, fins a 16 famílies 

han expressat aquest descontent. Creuen que en aquesta edat necessiten més quantitat de 

menjar i consideren que el que es dona al menjador no és suficient, ja que quan arriba l’últim 

curs ja no queda suficient quantitat de menjar. Destaquen especialment les racions de fruita, 

que segons els expliquen els seus fills i filles, es reparteix per trossos molt petits que no arriben 
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a sumar una peça sencera. Expressen un malestar destacat i molt estès al grup de 6è, ja que el 

curs passat ja es va fer saber aquesta queixa i creuen que no s’ha resolt el problema.  

Aporten que si es tracta d’un tema econòmic, es podria parlar d’augmentar la quota, si fos 

necessari.  

Des de la junta s’explica que s’ha fet una reunió amb la Cooperativa per tractar aquest tema i 

que aquesta s’ha sorprès de les queixes, ja que és habitual que sobri menjar i que, especialment 

en el cas de la fruita, moltes vegades s’ha de llençar perquè és molt difícil que els infants s’acabin 

la peça sencera que se’ls ofereix (tot i que per quarts o meitats). El curs passat ja es va explicar 

que oferir la fruita a quarts o meitats evita el malbaratament i alhora han detectat que els infants 

que els costa menjar fruita, d’aquesta manera en mengen més quantitat. La Cooperativa també 

explica un cop més que cada dia hi ha l’opció de repetir almenys d’un dels dos plats (sempre que 

el nen o nena s’hagi acabat tant el primer com el segon plat).  

Les famílies no creuen que realment es llenci menjar, segons el què els expliquen els seus fills.  

Algunes mares creuen que cal oferir una peça sencera de fruita, i no per parts, i exigir als infants 

que se l’acabin. Es parla sobre que obligar a menjar no és el model educatiu de l’escola al 

menjador, tot i que sí que s’insisteix en tastar el menjar. 

Algunes famílies no estan d’acord amb el tipus de menú. Des de la junta s’explica que se 

segueixen les directrius del Consorci de Salut en aquest sentit i que els menús són revisats per 

l’organisme competent de la Generalitat. 

Una família explica que durant el confinament va recollir el menú a l’escola i va poder comprovar 

que les quantitats són insuficients per infants de cicle superior.  

Les famílies exigeixen que es s’augmenti la quantitat de menjar pels infants de cicle superior i 

que se’ls doni una peca de fruita sencera des de l’inici (i no a quarts o meitats). 

Algunes de les propostes que sorgeixen per mirar de solucionar el problema són les següents: 

- Possibilitat de les famílies de venir un dia de sorpresa per veure el què mengen els 

infants. Algunes persones consideren que és una manca de confiança i que no seria la 

manera correcta de solucionar el problema.  

 

- Possibilitat que un inspector del Consorci vingui a comprovar la quantitat que s’ofereix 

al menjador. 

 

- Consultar a l’AFFAC possibles solucions.  

 

- Demanar a la Cooperativa que traslladi les dades sobre les quantitats que s’ofereixen al 

menjador. 

 

- Demanar a la Cooperativa que s’ofereixin peces senceres des del principi als infants de 

cicle superior.  

 

- Algunes famílies demanen que el dinar es serveixi en plat i no en safates a tots els cursos. 
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En segon lloc, les famílies també volen expressar la seva queixa amb relació a una part del 

monitoratge a l’espai de migdia.  

Creuen que hi ha deixadesa per part d’alguns monitors i monitores, així com algunes actituds 

que no consideren correctes i algunes faltes de respecte cap als infants. Creuen que si s’acaba 

llençant fruita o menjar és per una actitud de deixadesa del personal. També es considera que 

no es controla l’actitud dels infants. Es posa de manifest la diferència de qualitat en el servei de 

monitoratge entre algunes monitores molt ben valorades i amb molta experiència i d’altres. 

A més a més, consideren inadequat que es posin vídeos de pel·lícules de por inadequades per 

l’edat, així com vídeos musicals o tik-toks amb lletres amb continguts masclistes inadequades en 

un centre educatiu. 

També es queixen que els infants no es renten les dents. 

Concretament, hi ha queixes per l’actitud del monitor de migdia responsable de CSA. Tot i que 

les famílies consideren que és molt bon monitor de les activitats extraescolars d’esports, creuen 

que no ha sabut encaixar aquest nou càrrec com a monitor de menjador. En general es considera 

que no té habilitat per tractar l’actitud dels infants al menjador i que de vegades arriba a faltar-

los al respecte. 

Des de la junta s’explica que la Cooperativa ha reconegut que hi ha un conflicte entre aquest 

monitor i alguns infants, i que és un tema que s’està treballant amb l’escola i amb la Cooperativa. 

Les demandes que sorgeixen de les famílies amb relació al monitoratge són les següents: 

- Es demana que hi hagi un canvi de grup del monitor de CSA perquè es considera que el 

conflicte està molt viciat i no hi ha solució a curt termini.  

- S’exigeix que des del monitoratge es controli a quins continguts audiovisuals accedeixen 

els infants a l’espai de migdia, de manera que siguin educatius i s’evitin vídeos amb 

contingut de terror o amb contingut masclista o en general inadequat per l’edat. 

- Es demana tenir un document de les activitats que es duen a terme al migdia. 

- Possibilitat de treballar el tema del malbaratament mitjançant algun projecte amb els 

infants durant l’espai de migdia. 

 

Junta 

2. ECA 

Acordem treballar les queixes expressades per les famílies de CS a l’ECA del segon trimestre. 

Sorgeixen les següents propostes per treballar a l’ECA: 

- Possibilitat que a cicle superior es doni peça sencera de fruita d’entrada 

- Fer fotos de l’excedent i de les quantitats que s'ofereixen 

- Demanar relació de quantitats que s’ofereixen 

- Projecte de malbaratament per infants 

- Recull de queixes per dies concrets de les famílies i contrastar amb l’excedent 

Un altre punt per portar a l’ECA també és demanar quines són les quotes de menjador i quins 

són els costos que impliquen l’augment de preu. 

3. Tresoreria 
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A causa de la manca de disponibilitat temporal de l’Eva, el Jaume s’ofereix per fer traspàs amb 

ella. 

4. Funcions 

La Carla demana baixar la implicació a la junta per causes personals. Seria necessari que una 

altra persona l’ajudés amb les respostes dels correus que rep la junta. 

 

5. Sol·licitud de préstec de les neveres 

L’escola Pit-Roig ens demana si poden utilitzar les neveres. Cal tenir en compte que estan molt 

delicades i molt brutes. Acordem que els les deixem i els avisem que estan molt delicades i que 

vagin amb molt de compte. Si s’espatllen podríem parlar de comparar-ne unes a mitges. 

 

6. Assetjament escolar 

Ens ha arribat que sembla que no hi ha progrés en alguns casos d’assetjament. Existeix un 

protocol de la Generalitat i metodologies per implicar a tota la classe i treballar aquest tema.  

Acordem demanar un reunió amb l’escola per tal que ens expliquin com es treballa aquest tema 

i com se’n fa el seguiment.  

Considerem que cal generar una cultura contra l’assetjament i acordem buscar recursos per 

treballar amb les famílies, com una possible xerrada. 

 

7. Xerrades 

Es parla de la possibilitat d’organitzar xerrades sobre temes pedagògics amb festes organitzades 

per la comissió gastronòmica, aprofitant que generen una assistència de famílies important. 

 


